
Skolebestyrelsesmøde	mandag	den	29.8	kl.19-21	i	Personalerummet	
	
Referat	
DB,	Lone,	Christine,	Pernille,	LT,	JS,	Martin,	Trine,	Maja,	CW	
	
	
1	Godkendelse	af	referat	
Godkendt	
	
2	Valg	af	næstformand	
Martin	er	valgt	
	
3	Budgetforslag,	-	høringsfrist	er	07.09.	kl.10	/	alle	
DB	orienterer	–	det	der	skal	tages	stilling	til	er	budgetbidraget	fra	Børn-	og	Ungeudvalget.	
Det	SB	skal	udtale	sig	om,	er	de	ca.	40	millioner,	der	vedr.	skoleområdet.	
Der	skal	udarbejdes	et	høringssvar.	Christine	udarbejder	et	udkast	ud	fra	de	ting,	vi	talte	om.	
Vi	havde	en	lang	snak	om:	’Hvordan	får	vi	respekten	ind	i	skolen?’	
	
4	Mobilpolitik	–	drøftelse	af	/alle	
																													Majas	link	http://politiken.dk/indland/ECE3251948/elevers-mobiler-skader-frikvarteret/	
	
Er	det	en	god	ide	at	have	en	mobilstrategi	på	mellemtrinnet	som	er	fælles	for	alle?	Tag	det	op	på	afdelingsmødet	
4.10.16	(JO)	samt	i	elevrådet	på	mellemtrinnets	(LC).	Artikel	udsendes	som	forberedelse	på	et	årgangsteammøde	før	
afdelingsmødet.	
	
5	UngVest	ønsker	aktivitetsudvalg	nedsat	/	DB	
DB	orienterer	om,	at	eleverne	allerede	fra	5.	klasse	skal	bevæge	sig	ud	af	lokalområdet	for	at	komme	i	klub.	Derfor	vil	
UngVest	gerne	lave	nogle	tiltag,	som	de	unge	mennesker	synes	er	spændende,	derfor	vil	de	gerne	lave	nogle	ungeråd,	
som	kan	være	med	til	at	komme	med	forslag.	Derfor	vil	de	gerne	oprette	et	aktivitetsråd	med	elever	fra	
mellemtrin/udskoling	–	mødeaktivitet	ca.	1	gang/måned,	som	holdes	i	skoletiden.	
	
Et	indspark;	det	er	en	god	ide,	at	møderne	afholdes	for	henholdsvis	mellemtrinnet	og	udskolingen.	Det	kunne	evt.	være	
elevrådene,	der	gå	ind	i	arbejdsgruppen.	
	
Der	gives	grønt	lys,	men	SB	vil	gerne	have	lidt	mere	information.	DB	kontakter	Erling	Janum.	
	
6	Økonomi	/	DB	
DB	orienterer	
	
7	Orientering	/	alle	
																													Forældrehenvendelse	fra	3.B	/	DB	
																													Håndtryk-sagen	/	DB	
																													Nyansættelse	/	DB	
	
DB	orienterer	
		
8	evt.	
Opret	en	Facebookprofil	for	Tarup	Skole	–	evt.	sekretær	som	administrator	evt.	med	mulighed	for,	at	skolens	
medarbejdere	kan	lægge	forskellige	opslag	ud	på	siden.	
	
Næste	møde	er	05.10.	
	
MKH	Trine	og	Dorthe	
	
	


